



**SPRENGER**

# ANLEITUNG | INSTRUCTION

## GEBISSWEITENMESSER ZUM SELBSTAUSDRUCK BIT MEASURE FOR SELF PRINTING



*Herrn. Sprenger*

HANDCRAFTED FOR EQUESTRIAN  
SINCE 1872



**TUTORIAL**

## DU BENÖTIGST:



Weißes Blatt,  
DIN A4



Drucker



etwas alten Karton



Kleber



Schere



Musterbeutelklammer



1



### AUSDRUCKEN

In den Druckereinstellungen die Datei in Originalgröße, 100% auf DIN A4 Format drucken. Zum Überprüfen der Größe ein Lineal an den Ausdruck halten.



2



### AUFKLEBEN

Den Ausdruck zur Stabilisierung auf ein mindestens gleich großes Stück Pappe (z. B. von einer Cerealien Verpackung) kleben und gut trocknen lassen.



3



### AUSSCHNEIDEN

Die beiden Einzelteile des Gebissweitennmessers sorgfältig an den gestrichelten Linien entlang ausschneiden.



4



### ZUSAMMENSTECKEN

Die beiden Einzelteile mit den Löchern übereinander legen und mit einer Musterbeutelklammer fixieren.



5



### AUSMESSEN

Nun den Gebissweitennmesser mit den weißen Pfeilen auf Höhe des Gebisses anlegen und die entsprechende Größe ablesen.

**YOU NEED:**

Printer paper



Printer



Some old cardboard



Glue



Scissors



Brad clip fastener

**1****PRINT**

In the printer settings, print the file in original size, 100%. To check the size, hold a ruler to the printout.

**2****GLUE ON**

To stabilize the printout, glue it to a piece of cardboard of at least the same size (e.g. from a cereal box) and let it dry.

**3****CUTTING**

Carefully cut out the two individual parts of the bit measure along the dotted lines.

**4****PUT TOGETHER**

Place the two individual pieces with the holes on top of each other and fix them with a brad clip fastener.

**5****MEASURING**

Now place the bit measure with the white arrows at the height of the bit and read the corresponding size.



**Herm. Sprenger**  
**Metallwarenfabrik GmbH & Co. KG**

Alexanderstraße 10 – 21 · 58644 Iserlohn · Germany

Tel.: +49 (0) 23 71 95 59-0  
Fax: +49 (0) 23 71 95 59-939  
reitsport@sprenger.de  
www.sprenger.de

VISIT [SPRENGER.DE](https://www.sprenger.de)



**SPRENGER**

**DIY**

**GEBISSWEITENMESSER**

**BIT MEASURE**



**TUTORIAL**

